



出卡送「Fragments of Wonder 鄭中基世界巡迴演唱會 2024 香港站」門票兩張之條款及細則:

- 除特別註明外，推廣期由 2023 年 12 月 8 日至 2023 年 12 月 27 日，包括首尾兩日（「推廣期」）。
- 客戶（「合資格持卡人」）如符合以下要求將可獲得「Fragments of Wonder 鄭中基世界巡迴演唱會 2024 香港站」門票兩張（「迎新獎賞」）：
 - 在推廣期內透過指定花旗銀行網頁(<https://www.citibank.com.hk/chinese/credit-cards/promotions/ronaldcheng/>)填妥及遞交申請表，於 2023 年 12 月 29 日或之前提交所有申請信用卡所需文件並於 2024 年 1 月 5 日或之前成功獲花旗銀行（香港）有限公司（「花旗銀行」）發出審批並發行之 Citi Prestige 信用卡、Citi Premier Miles 信用卡、Citi Cash Back 信用卡、Citi Rewards 萬事達信用卡、Citi Rewards 銀聯信用卡、Citi The Club 信用卡、Citi HKTVmall 信用卡、Citi 八達通信用卡基本卡（「指定信用卡」）。
 - 合資格持卡人須於發卡日後一個月內啟動實體卡並達到以下相關簽賬條件方可享有迎新獎賞（「迎新獎賞」）：

信用卡類別	迎新獎賞	簽賬條件
Citi Premier Miles 信用卡、Citi Cash Back 信用卡、Citi Rewards 萬事達信用卡、Citi Rewards 銀聯信用卡、Citi The Club 信用卡、Citi HKTVmall 信用卡、Citi 八達通信用卡	「Fragments of Wonder 鄭中基世界巡迴演唱會 2024 香港站」 HK\$688 門票兩張	於發卡後首 3 個月內 [#] 憑認可信用卡累積認可簽賬滿 HK\$8,000 或以上及每月須包含最少 1 次認可簽賬（「簽賬條件」）
Citi Prestige 信用卡	「Fragments of Wonder 鄭中基世界巡迴演唱會 2024 香港站」 HK\$988 門票兩張及 30,000 里數 (360,000 積分)	
		繳付首年年費 HK\$3,800

[#]如新客戶的認可信用卡發卡日為 2023 年 12 月 16 日，即第 1 個月為 2023 年 12 月 16 日至 2024 年 1 月 15 日；第 2 個月為 2024 年 1 月 16 日至 2024 年 2 月 15 日；第 3 個月為 2024 年 2 月 16 日至 2024 年 3 月 15 日。

- 迎新獎賞只適用於新客戶。迎新獎賞**不適用**於現在持有任何由花旗銀行所發行之 Citi 信用卡主卡之客戶，以及由申請認可信用卡當月起計過去 12 個月內曾持有或曾取消任何由花旗銀行所發行之 Citi 信用卡主卡之客戶將**不會**得到迎新獎賞。
- 如果合資格持卡人沒有達到條款 2(b) 之獎賞條件、或有不被認可之交易或任何與換領迎新獎賞之欺詐或濫用之情況，花旗銀行將於 2024 年 6 月 30 日前，不論合資格持卡人信用卡賬戶是否有效，都會從賬戶扣除門票之價值 HK\$1,376 (Citi Prestige 信用卡除外) 或 HK\$1,976 (適用於 Citi Prestige 信用卡)。
- 迎新獎賞之換領詳情：
 - 門票：花旗銀行將於 2024 年 1 月 26 日或之前發送換領短訊及換領信到合資格持卡人主要手提電話號碼及通訊地址。合資格持卡人必須於申請信用卡時提供準確的主要手提電話號碼及通訊地址，以確保迎新獎賞換領短訊及換領信能夠順利發送。花旗銀行不會為手提電話號碼或通訊地址錯誤而不能發送換領短訊或換領信而負責。收到換領短訊或換領信後，合資格持卡人必須於 2024 年 2 月 5 日或之前作下列安排到條款 6 之換領中心換取門票。不接受延遲換領，如合資格持卡人未能於 2024 年 2 月 5 日或之前換取門票，將視為放棄門票。
 - 合資格持卡人親身換領時需出示 i) 換領短訊或換領信正本 ii) Citi 信用卡及 iii) 香港身分證；或
 - 授權他人代替合資格持卡人換領時需出示 i) 授權書正本(授權書位於此條款及細則最下方)、ii) 換領短訊截圖或換領信正本、iii) 合資格持卡人的 Citi 信用卡及香港身分證副本及 iv) 授權人的香港身分證。
 - 積分：將於首年年費全數結賬後的 2 個曆月後存入 Citi Prestige 信用卡認可基本卡客戶的賬戶內。
- 換領中心詳情：

家電禮品優惠中心	
地址	佐敦彌敦道 198 號寶安商業大廈 2 樓 B 室 (佐敦港鐵站 D 出口)

Citi Privacy Policy: [citibank.hk/privacy](https://www.citibank.com.hk/privacy)
Terms & Conditions: [citibank.hk/disclaimers](https://www.citibank.com.hk/disclaimers)



Copyright © 2023 Citigroup Inc. All rights reserved.
Citi, Citibank, Citi and Arc Design used herein are service marks of Citigroup Inc., Citibank (Hong Kong) Limited, Citibank, N.A.
Organized under the laws of U.S.A. with limited liability.



營業時間	星期一至星期六：上午11:30分至下午8:00 星期日：下午2:00至下午6:00 公眾假期：休息 電話：(852) 2385 7311
------	---

- 花旗銀行將會為合資格持卡人分發門票。合資格持卡人於此推廣所獲得之門票演出日期及座位一律不可更改。門票不可退回、兌換現金或換取其他優惠。如有遺失/損壞，恕不補發。門票受其他條款及細則約束，詳情請參閱門票。演出場次如因政府防疫措施作出異動，均以主辦機構最新公佈為準。
- 每位合資格持卡人只可享有一份迎新獎賞 (Citi Prestige信用卡申請人除外)。
- 簽賬條件之計算包括基本卡及附屬卡(如適用)之所有已誌賬的簽賬及商戶分期計劃之金額。非認可簽賬包括(但不限於)透過快速支付系統(「轉數快」)進行之交易、八達通增值款項(包括透過電子錢包或任何其他途徑增值 Smart Octopus)、現金透支、信用卡結餘轉賬之金額、折現計劃之金額、賬單「分期更好使」計劃及簽賬「分期更好使」計劃、「Quick Cash」套現分期計劃之金額、繳付予稅務局之稅項、以網上銀行或網上支付系統繳費或繳交公共事務費用/保險費用、以「Citi PayAll服務」所繳交之費用、繳交基金之供款、銀行手續費、賭場交易、未誌賬/取消/退款的交易及其他未經許可或有舞弊/欺詐成份之簽賬。
- 迎新獎賞只適用於：
 - 推廣期內首450名成功遞交申請並獲批核指定信用卡(Citi Prestige信用卡除外)之合資格持卡人。獎賞數量有限，先到先得，換完即止。如遇缺貨，花旗銀行將會在2024年1月26日或之前以短訊通知合資格持卡人，並會在合資格持卡人達到條款2(b)之簽賬條件後，於2024年6月30日前獲得HK\$1,376現金回贈替代迎新獎賞。
 - 推廣期內首50名成功遞交申請並獲批核Citi Prestige信用卡之合資格持卡人。獎賞數量有限，先到先得，換完即止。如遇缺貨，花旗銀行將會在2024年1月26日或之前以短訊通知合資格持卡人，並會在合資格持卡人達到條款2(b)之簽賬條件後，於2024年6月30日前獲得HK\$1,976現金回贈替代迎新獎賞。
- 於獲取迎新獎賞期內，合資格持卡人之認可信用卡賬戶必須為有效及信用狀況良好方可享迎新獎賞。
- 若合資格持卡人符合於其他推廣中得到任何獎賞，花旗銀行將保留只給予其中一份獎賞之權利。
- 迎新獎賞於申請表上確認後不得更改、轉讓予他人、取消、撤回或兌換現金。
- 此迎新獎賞之條款及細則所提及的信用卡並不適用於居住於歐盟、歐洲經濟區居民、瑞士、根西、澤西、摩納哥、聖馬連奴、梵蒂岡、英國、曼島、巴西或紐西蘭的個人客戶。此文件並不旨在對該類個人客戶構成任何買賣產品及/或服務的建議、銷售或招攬。
- 花旗銀行並非以上門票之供應商，故不負責所有有關之產品及服務。主辦機構將負上所有產品及服務之法律責任。所有產品一經換領或換購，恕不能撤換或退款。
- 花旗銀行及主辦機構保留修改所有有關條款及細則之權利而毋須另行通知。
- 如有爭議，一切以花旗銀行及主辦機構之決定為最終裁決。
- 如中英文條款有所差異，一概以英文版本為準。

禮品領取授權表格

本人 _____ 授權 _____ (香港身份證號碼 _____) 代本人領取禮品。

客戶姓名

客戶簽署

日期

借定唔借？還得到先好借！

Citi Privacy Policy: citibank.hk/privacy
Terms & Conditions: citibank.hk/disclaimers



Copyright © 2023 Citigroup Inc. All rights reserved.
Citi, Citibank, Citi and Arc Design used herein are service marks of Citigroup Inc., Citibank (Hong Kong) Limited, Citibank, N.A.
Organized under the laws of U.S.A. with limited liability.



Acquisition Offer with TWO “Fragments of Wonder Ronald Cheng World Tour 2024 – Hong Kong” Tickets Terms and Conditions:

1. The promotion period is valid from December 8, 2023 to December 27, 2023, both days inclusive (“Promotion Period”).
2. Customers (“Eligible Cardholders”) will be entitled to the following Welcome offer (“Welcome Offer”) upon fulfilling the following conditions:
 - (a) during the Promotion Period, apply for a principal card of Citi Prestige Card, Citi PremierMiles Card, Citi Cash Back Card, Citi Rewards Mastercard, Citi Rewards UnionPay Card, Citi The Club Credit Card, Citi HKTVMall Card, Citi Octopus Platinum Card (“Eligible Card”) issued by Citibank (Hong Kong) Limited (“Citibank”) through the designated-Citibank website (<https://www.citibank.com.hk/english/credit-cards/promotions/ronaldcheng/>), submit all required supporting documents for card application by December 29, 2023 and have their Eligible Card applications approved by January 5, 2024;
 - (b) activate physical card within a month since the date of card issuance and meet the Spending Conditions as below:

Card Types Applied	Welcome Offer	Spending Conditions
Citi PremierMiles Card, Citi Cash Back Card, Citi Rewards Mastercard, Citi Rewards UnionPay Card, Citi The Club Credit Card, Citi HKTVMall Card, Citi Octopus Platinum Card	TWO HK\$688 “Fragments of Wonder Ronald Cheng World Tour 2024 – Hong Kong” tickets	Accumulate spending of HK\$8,000 or above within the first 3 months [#] from the date of card issuance which include at least 1 eligible transaction each month
Citi Prestige Card	TWO HK\$988 “Fragments of Wonder Ronald Cheng World Tour 2024 – Hong Kong” tickets and	
	30,000 Miles (360,000 Points)	Pay the first year annual fee of HK\$3,800

[#]For example, when the Eligible Card issue date of a New Customer is on December 16, 2023, then the first month is from December 16, 2023 to January 15, 2024; the second month is from January 16, 2024 to February 15, 2024; the third month is from February 16, 2024 to March 15, 2024.

3. Welcome Offer is applicable to new customers only. Customers who currently hold, have cancelled or have held any principal card of Citi Credit Card within the past 12 months from the month of application for the Eligible Card are **NOT** eligible to enjoy the Welcome Offer.
4. In case of Eligible Cardholders have not fulfilled the Spending Conditions under Clause 2(b) above, any fraud / abuse / reversal or cancellation of transactions included in the calculation of Spending Conditions, Citibank will debit the cost of tickets of HK\$1,376 (except Citi Prestige Card) or HK\$1,976 (applicable to Citi Prestige Card) from the Eligible Cardholder’s credit card account before June 30, 2024 without prior notice, regardless of the account status.
5. Fulfillment of Welcome offer:
 - a. Tickets: Redemption SMS and letter will be sent to Eligible Cardholders’ primary mobile number and correspondence address on or before January 26, 2024 for the redemption of tickets. Eligible Cardholders have to ensure that the correct primary mobile number and correspondence address are provided in the card application, such that the redemption SMS and letter can be received. Citibank will not be responsible for SMS or letter delivery failure due to invalid mobile number and address. Upon

Citi Privacy Policy: citibank.hk/privacy
Terms & Conditions: citibank.hk/disclaimers





receipt of either the redemption SMS or letter, the tickets can be collected from the designated redemption center (defined in clause 6) on or before February 5, 2024, with the following conditions. Late redemption is not allowed, the tickets will be deemed to be forfeited if no redemption by Eligible Cardholders on or before February 5, 2024.

- i. Eligible Cardholder redeems in person by presenting the i) original redemption SMS or redemption letter, ii) Citi Credit Card and iii) Hong Kong Identity Card; or
 - ii. Authorized person can redeem on behalf of the Eligible Cardholder by presenting the i) original copy of the authorization form (can be found in the bottom of this terms and conditions page), ii) the screencap of the redemption SMS or the original redemption letter, iii) copy of the eligible cardholder’s Citi Credit Card and Hong Kong Identity Card, and iv) authorized person’s Hong Kong Identity Card.
- b. Points: will be credited to the eligible Citi Prestige Principal Cardholder’s account two (2) months after the first year annual fee has been fully paid.

6. Redemption center details:

Denki AV Service Centre	
Location	Room B 2/F Po On Commercial Building, 198 Nathan Road, Jordan (Jordan MTR Station, Exit D)
Open hours:	Mon to Sat: 11:30am - 8:00pm Sun: 2:00pm – 6:00pm Public Holidays: Closed Telephone: (852) 2385 7311

7. Citibank will allocate the tickets to the Eligible Cardholders at its sole discretion. No alteration on the show date or ticket seating of received under this offer is allowed. The show tickets cannot be returned, exchanged or traded for cash or other offers and are not replaceable in the event of any loss or damage. Other terms and conditions of the show tickets apply, please refer to the show tickets for details. Please refer to the latest official announcement from the event organizer in case of any change in show dates due to government Covid-19 policy.
8. Each Eligible Cardholder is entitled to only one Welcome Offer (except for applicants of Citi Prestige Card).
9. All posted transactions and monthly installments of billed Merchant Installment Plan conducted by principal and supplementary card(s), if applicable, are included in the Spending Conditions calculation. Ineligible transactions, including but not limited to, transactions through Faster Payment System (FPS) services, Octopus Add Value Service transactions (including via e-wallet/ other method to top up Smart Octopus), cash advances, withdrawal amount/loan amount under the Balance Transfer Program, Cash Conversion Program, “FlexiBill” Installment Program and “PayLite” Installment Program and Quick Cash Installment Program, payment to the Inland Revenue Department, online bill payment or utilities bill / insurance transactions made with Eligible Card via internet banking or online payment system, all payments made using “Citi PayAll Service”, mutual funds payment, fees & charges, casino transactions, unposted/cancelled/refunded transactions, other unauthorized transactions and fraud and abuse transactions.
10. The Welcome Offer is limited to:
- a. First 450 Eligible Cardholders of Eligible Card except Citi Prestige Card and is available on a first-come-first-served basis. In case of shortage, notification SMS will be sent to Eligible Cardholders’ primary

Citi Privacy Policy: citibank.hk/privacy
 Terms & Conditions: citibank.hk/disclaimers





mobile number on or before January 26, 2024 to notify the result. Eligible Cardholders of Eligible Card except Citi Prestige Card will be entitled to receive HK\$1,376 in cash rebate as alternative before June 30, 2024 if they fulfill the Spending Conditions under Clause 2(b) above.

- b. First 50 Eligible Cardholders of Citi Prestige Card and is available on a first-come-first-served basis. In case of shortage, notification SMS will be sent to Eligible Cardholders' primary mobile number on or before January 26, 2024 to notify the result. Eligible Cardholders of Citi Prestige Card will be entitled to receive HK\$1,976 in cash rebate as alternative before June 30, 2024 if they fulfill the Spending Conditions under Clause 2(b) above.

- 11. Eligible Cardholders' Eligible Card accounts must be valid and in good standing during Welcome Offer fulfillment period in order to enjoy the Welcome Offer.
- 12. If Eligible Cardholders are entitled to receive any other promotional offers under other promotions, Citibank reserves the right to provide only one of the promotional offers at its sole discretion.
- 13. The Welcome Offer cannot be changed once indicated on the application form, transferred to another person, cancelled, reversed nor exchanged for cash.
- 14. The products and services mentioned in this Welcome offers terms and conditions are not offered to individuals resident in the European Union, European Economic Area (EEA), Switzerland, Guernsey, Jersey, Monaco, San Marino, Vatican, United Kingdom, The Isle of Man, Brazil and New Zealand. This document is not, and should not be construed as, an offer, invitation or solicitation to buy or sell any of the products and services mentioned herein to such individuals.
- 15. Citibank is not a supplier or service provider of the show/ services/ auxiliary services provided and shall not be responsible for any matters relating to the products or services provided. The respective show organizer is solely responsible for all obligations and liabilities in relation to such products or services.
- 16. Citibank and the respective show organizer reserve the right to amend these and relevant terms and conditions at any time without prior notice.
- 17. All matters and disputes will be subjected to the final decision of Citibank and the respective show organizer.
- 18. In the case of discrepancy between the English and the Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

Gift Release Authorization Form

I hereby authorize _____ (HKID no. _____) to pick up the gift on my behalf.

Authorized Person's Name printed on HKID

Authorized Person's Signature

Date

**To borrow or not to borrow?
Borrow only if you can repay!**

Citi Privacy Policy: citibank.hk/privacy
Terms & Conditions: citibank.hk/disclaimers

